



FLEXJET



THE KUSNACHT PRACTICE

MACKAGE



THE WORLD'S ONLY HIGH GOAL TOURNAMENT ON SNOW – ESTABLISHED 1985

26-27-28 JANUARY 2024



German text see below

Press release

The Snow Polo World Cup St. Moritz 2024

Team Mackage clinch Snow Polo World Cup St. Moritz: Lidia Gauss becomes only the second lady player to win the tournament in its 39 year history

St. Moritz, 28 January 2024. **After a night of spectacular events across the über chic resort of St. Moritz, with VIPs having enjoyed the sold-out Gala Dinner at Badrutt's Palace Hotel and danced until dawn in the King's Club with polo friends, it was time for the sporting pinnacle of this truly unique event as Finals Day arrived.**

The atmosphere and excitement today was palpable, with 25.000 of spectators who strolled through the Polo Village, enjoyed the exclusive atmosphere in the VIP tent and soaked up the sun in the packed stands as the most glamorous and spectacular snow polo event in the world reached its climax. They were basking in the warm sunshine once again provided by the smiling Gods of Polo. VIPs sipping Champagne Perrier-Jouët, dancing along to tunes pumped out by DJ Mr Mike, applauding the skill of the world-class players on the field, whilst craning their necks to get a glimpse of the celebrities, influencers and international glitterati showcasing the world's latest fashions.

This is a tournament which has to be experienced first-hand, both by the best polo players in the world, who see it as a 'must do' tournament and the spectators who need to experience this – and once is never enough.

Once again, CEO and founder Reto Gaudenzi made the decision that today's competition would be a series of penalty shoot outs, rather than the usual four chukka format. Whilst the ice is safe at a depth of 40 centimetres, recent warm weather has meant preparing the optimal playing surface has not been possible. In order to preserve the high standards of this elite high goal polo tournament and the highest levels of safety – for both the ponies and players – today each player had to take four penalties each: two from 30 yards out and two from 50 yards. It may have looked easy, but it really was a test of nerve and skill under the close scrutiny of both officials and spectators.

It was an all-American battle which kicked off proceedings today with Ganzi vs Ganzi action delighting the crowds. As the first female winner of the tournament back in 2019, 'The Queen of Snow Polo' Melissa had her work cut out pitting her wits and the skill of her World Polo League team against her husband Marc 'The Cobra' competing for The Casablanca Trophy. A flurry of nail-biting penalties defined this match, which came down to a test of nerve. Despite Nic Roldan, 'The man who can' in the words of commentator Jan-Erik Franck, coolly slotting three goals through the posts for Flexjet, matched by his teammate Martin Jauregui with another goal hat-trick – it was not enough. Alejandro Novillo Astrada, one of the best players in the world, who won the tournament in 2019 alongside Melissa, showcased his skill as the only player to secure all four shots. His efforts, combined with Melissa's tally of two, nudged World Polo League into the winning spot, 11:9, to secure the deal. Marc Ganzi was magnanimous in defeat commenting, "We had a lot of fun this weekend. Melissa hit



FLEXJET



MACKAGE



THE WORLD'S ONLY HIGH GOAL TOURNAMENT ON SNOW - ESTABLISHED 1985

26-27-28 JANUARY 2024



some great penalties and Alejandro was faultless. Fingers crossed the handicaps hold and we can return back next year with this competitive team. In the meantime, we are looking forward to having a great lunch and then hitting the mountains for some skiing!". After the match, Stephen Alexander, Chief Executive of Casablanca, presented The Casablanca Trophy to a delighted Melissa Ganzi.

The action was narrowed down to the last four teams and next, Perrier-Jouët faced St. Moritz – Top of The World in the Subsidiary Final for The Mackage Trophy. Perrier-Jouët has been the flavour of the weekend, with an impressive 5,000 bottles drunk during the whole weekend. Jonathan Tidswell-Pretorius and Niclas Johansson kicked off proceedings with faultless conversions, while five time winners Nacho Gonzalez and Max Charlton alongside David 'Pelon' Stirling added some penalty taking flair with a mixture of backhands, nearside forehands and air shots to score – a true display of the player talent on show in this world-class tournament. St. Moritz – Top of The World, with the born Engadin player and winner for the past two years – Tito Gaudenzi, secured third place and The Mackage Trophy with a 14:11.

So, to the hotly anticipated Final – by definition featuring the two best teams of the tournament along with their large group of supporters, with The Kusunacht Practice crowd in chic all white team apparel and their Mackage opposites enthusiastically waving flags from the sun-soaked grandstands. It was Lidia Gauss, Captain of the Mackage team and the only lady left in the tournament, who started the scoring account for Mackage, slotting a seemingly effortless goal through the posts and another five 30 yard goals followed from her trio of polo professionals. The Kusunacht Practice answered with six goals at the 30 yard distance with strong play from young British player Hugo Taylor, experienced Nico San Roman and team Captain Eduardo Greggi bringing the half time total to a too close to call six goals apiece.

It was all to play for in the final period of play, which saw the true polo pedigree of Jack Hyde shine through. His father 'The Polo Professor' Chris – a former 10 goal arena player has won the tournament a record seven times. As they say, "Like father, like son" and Jack confidently followed in his father's illustrious footsteps in St. Moritz to follow up his earlier two goals with another two at the 50 yard distance. As the only player in the Final to achieve a clean sweep of goals with no misses, he totally deserved the Most Valuable Player Award.

The final few penalty shots saw both teams matching each other goal for goal, the scores rested at just one apart as Nicolas San Roman took aim for the final time for The Kusunacht Practice, but the ball hit the posts meaning that first timers to St. Moritz, team Mackage sealed the victory with a close 10:9 score.

"In 39 years of the tournament we have only had two lady players win it, the ratio is a little low but we are working on it!" said Reto Gaudenzi on Lidia Gauss as she demonstrated true 'girl power' team by joining Melissa Ganzi as the second lady in history to win this illustrious tournament.

Lidia Gauss won The Best Playing Patron Award, presented by TJ Joulak, the General Manager of Waldorf Astoria Maldives Ithaafushi, winning a five-night stay at the exclusive resort. Lidia said, "I have never been, so this is right on time!" The Most Valuable Player was awarded to Jack Hyde, who was presented with a shopping spree voucher of 2,000 Swiss Francs at luxury fashion chain Trois Pommes by FIP President Piero Dillier. Whilst the "Polo Times Best Looking Pony" was awarded by Nick Hine to Ryan Pemble for Ginny, a seven-year-old New Zealand mare, Ryan received a bespoke pony rug and 200 Swiss Francs from Evviva Polo St. Moritz for his groom, Martina Durkechova. The Kusunacht Practice received exclusive designer watches presented by Bucherer 1888.

SNOW POLO WORLD CUP ST. MORITZ

Media Service · PR/TICULAR · Forchstrasse 55 · CH-8032 Zürich

T +41 79 684 88 53 · media@snowpolo-stmoritz.com · www.snowpolo-stmoritz.com



After three days of polo action on the frozen lake in this truly unique location, it was time for everybody to say goodbye. The team of 150 who had worked so hard to make the event a success, the players from around the world, the VIPs and public who enjoy the incredible spectacle that is Snow Polo World Cup St. Moritz, all bade a fond farewell to polo friends both old and new.

This year was a complete sell out, with 25.000 spectators enjoying the event over the three days. Make sure you get your diary out now to join us next year. It's going to be even better (if that is possible) as we celebrate Snow Polo World Cup St. Moritz's 40th anniversary on 24, 25 and 26 January 2025... we look forward to seeing you then!

The 2024 Snow Polo World Cup St. Moritz Teams:

World Polo League (16): Melissa Ganzi (0), Adrian Laplacette Jr. (6), Alejandro Novillo Astrada (7) & James Mann (3)

St. Moritz – Top Of The World (15): Jonathan Tidswell-Pretorius (0), Tito Gaudenzi (2), David 'Pelon' Stirling (8) & Niclas Johansson (0) /Pelayo Berazadi (5)

Mackage (16): Lidia Gauss (0), Jack Hyde (5), Isidro Strada (7) & Ryan Pemble (4)

Perrier-Jouët (16): Nick Van Oppen (0)/Philipp Mueller (0), Nacho Gonzalez (4), Hissam Hyder (4) & Max Charlton (6)

The Kusunacht Practice (15): Eduardo Gregghi (0), Hugo Taylor (4), Gonzalo Ferrari (7) & Nico San Roman (4)

Flexjet (16): Santos Bollini (2), Marc Ganzi (1), Martin Jauregui (6) & Nic Roldan (7)



All the matches can be viewed live over the internet at www.pololine.tv



Sponsors and partners of the Snow Polo World Cup St. Moritz 2024

Team Sponsors	Flexjet, MACKAGE, The Kusunacht Practice, Perrier-Jouët, St. Moritz & World Polo League
Official Outfitter	Casablanca
Umpire Sponsor	Maura Wasescha
Official Hotels	Badrutt's Palace Hotel, Kulm Hotel St. Moritz, Kempinski Grand Hôtel des Bains, Carlton Hotel, Suvretta House, Giardino Mountain, Grace La Margna, Crystal Hotel, Steffani Hotel, Hotel Corvatsch, Hotel Laudinella, Hotel Sonne
Guest Nation	Mauritius
Guest Resort	Ithaafushi – The Private Island by Waldorf Astoria
Official Restaurants	Chesa Veglia/Polo Bar, Paradiso, Kulm Country Club, HATO
Official Partner Hotel Zurich	Hotel Schweizerhof
Trophy Sponsors	St. Moritz, CentraLab, Casablanca, Flexjet, Ithaafushi – The Private Island by Waldorf Astoria, Bucherer 1888
Helmet Sponsor	St. Moritz
Official Car	Kessel/Maserati
Sponsors	Maura Wasescha, Kessel/Maserati, Pernod Ricard Swiss, Sprüngli, Chopfab Boxer, Trois Pommes
VIP Catering	GAMMACATERING
Official Suppliers	Champagne Perrier-Jouët, Oona Caviar, Cecchetto, Mitscho's Cigars, Sprüngli, acqua ORSINI, Chopfab Boxer, Villa Sandi, Royal Salute
Exhibitors	Casablanca, Maura Wasescha, Casino St. Moritz, Ender Sport St. Moritz, Kessel/Maserati, Caviarlieri Switzerland, Villa Sandi, Ithaafushi – The Private Maldives Island, Die Weltwoche, Flexjet, Etica, MyAlpChalet, Mauritius, MACKAGE
Medical Partner	Klinik Gut
Official Lab Partner	CentraLab
Public Catering	Crystal Hotel, Madame Sum, AlpenFood Catering, azado, Giardino Mountain, Pop-up on the Ice by R.C. Concepts



THE WORLD'S ONLY HIGH GOAL TOURNAMENT ON SNOW - ESTABLISHED 1985

26-27-28 JANUARY 2024



Supporter	Engadin, Gemeinde St. Moritz, Kanton Graubünden, St. Moritz, Lyceum Alpinum Zuoz, O. Christoffel AG, Blasto
Host Club	Evviva Polo Club St. Moritz
Partner Club	Polo Park & Country Club Zürich
Specialised Horse Clinic	HANSEKLINIK FÜR PFERDE
Official Snow Polo Magazine Publisher	The Polo Magazine, Polo Times
Worldwide Live Coverage	PoloLine.TV
Media Partners	The Polo Magazine, Polo International, Le Grand Mag, Polo Times, Polo&Luxury Magazine, good style mag, Polo & Lifestyle The London Magazine, La Polo, Excellence Magazine Luxury, Die Weltwoche, Falstaff, Falstaff TRAVEL, CNBC, PoloLine.TV, ALPSTYLE

Snow Polo and the Evviva Polo St. Moritz Ltd

1985 saw the first-ever polo competition and St. Moritz staging this world premiere. The Snow Polo World Cup has reigned over the last weekend in January in St. Moritz ever since. In 2014, leading exponents of snow polo in Switzerland founded Evviva Polo St. Moritz Ltd and signed a long-term contract with the town of St. Moritz, thus securing a sustained continuation of the Snow Polo World Cup St. Moritz. The Board of Directors consists of Dr Piero Dillier (President), Reto Gaudenzi (Founder, Vice-president and CEO) and Arndt Küchel; Jürg Reinger is the CFO. A well-rehearsed team of local and regional partners and the See Infra Ltd is working hand in hand with the organisers to carry out the tournament. For more information, visit www.snowpolo-stmoritz.com.

Notice to the media

Online accreditation for the 2024 tournament is open. Please sign up at www.snowpolo-stmoritz.com/about/accreditation

Media office Snow Polo World Cup St. Moritz

Katja Grauwiler +41 79 684 88 53 media@snowpolo-stmoritz.com

Evviva Polo St. Moritz Ltd

Reto Gaudenzi +41 79 774 38 27 reto.gaudenzi@snowpolo-stmoritz.com

Jürg Reinger +41 79 402 92 75 juerg.reinger@snowpolo-stmoritz.com



FLEXJET



MACKAGE



THE WORLD'S ONLY HIGH GOAL TOURNAMENT ON SNOW - ESTABLISHED 1985

26-27-28 JANUARY 2024



Medienmitteilung

Snow Polo World Cup St. Moritz 2024

Team Mackage gewinnt den Snow Polo World Cup St. Moritz 2024: Lidia Gauss ist erst die zweite Spielerin, die das Turnier in seiner 39-jährigen Geschichte für sich entscheiden kann

St. Moritz, 28. Januar 2024. Nach einer Nacht voller spektakulärer Veranstaltungen im mondänen St. Moritz, in der die VIPs das ausverkaufte Galadinner im Badrutt's Palace Hotel genossen und bis in die frühen Morgenstunden im King's Club mit ihren Polo-Freunden tanzten, war es Zeit für den sportlichen Höhepunkt dieser wahrhaft einzigartigen Veranstaltung: das Finale des Snow-Polo World Cup 2024.

25.000 Zuschauern flanieren durch das Polo Village, genossen die exklusive Atmosphäre im VIP-Zelt und genossen die Sonne auf den Tribünen, als die glamouröseste und spektakulärste Snow-Polo-Veranstaltung der Welt ihren Höhepunkt erreichte. Dabei genossen sie die warmen Sonnenstrahlen, für den wieder einmal die lächelnden Götter des Polo sorgten. Die VIPs nippten an Champagner von Perrier-Jouët, tanzten zu den Klängen von DJ Mr. Mike, applaudierten dem Können der Weltklassespieler auf dem Feld und reckten ihre Häse, um einen Blick auf die Prominenten, Influencer und die internationale Prominenz zu erhaschen, die die neuesten Mode-Trends der Welt präsentierten. Liebling des Wochenendes war der Perrier-Jouët Champagner, denn insgesamt wurden beeindruckende 5.000 Flaschen getrunken.

Der Snow Polo World Cup ist ein Turnier, das man hautnah erleben muss. Und einmal ist dabei nicht genug – weder für die besten Polospieler der Welt noch für die Zuschauer.

CEO und Gründer Reto Gaudenzi musste erneut die Entscheidung treffen, dass der Wettbewerb am Sonntag aus einer Reihe von Penaltyschiessen und nicht wie üblich aus vier Chukkas bestehen würde. Obwohl das Eis mit einer Tiefe von 40 Zentimetern absolut tragfähig und sicher ist, war es aufgrund der warmen Temperaturen während den letzten Tagen nicht möglich, eine für Pferde und Spieler ein sicheres Spielfeld vorzubereiten. Gaudenzi traf diese Entscheidung, um die hohen Standards dieses Weltklessturniers zu wahren und ein Höchstmass an Sicherheit für alle Beteiligten zu gewährleisten. Wieder hatte jeder Spieler vier Penaltys zu schießen: zwei aus 30 Yards und zwei aus 50 Yards Entfernung. Das sah vielleicht einfach aus, aber Nervenstärke und Geschick waren gefragt.

Es war ein rein amerikanischer Kampf, der am Finaltag den Auftakt bildete: Ganzi gegen Ganzi begeisterte die Zuschauer. Als erste weibliche Gewinnerin des Turniers im Jahr 2019 musste Melissa, die "Queen of Snow Polo", all ihr Können für ihr Team World Polo League einsetzen, um gegen ihren Ehemann Marc, die "Kobra", zu gewinnen und die Casablanca Trophy für ihr Team zu holen. Eine Reihe von spannenden Penaltyschiessen bestimmte dieses Spiel, das zu einer nervlichen Zerreihsprobe wurde. Obwohl Nic Roldan, nach den Worten von Kommentator Jan-Erik Franck "der Mann, der es kann", drei Tore für Flexjet schoss und sein Teamkollege Martin Jauregui einen weiteren Hat trick erzielte, reichte es nicht. Alejandro Novillo Astrada, einer der besten Spieler der Welt, der das Turnier 2019 an der Seite von Melissa gewonnen hatte, zeigte sein ganzes Können und vermochte als einziger Spieler alle vier Treffer zu landen. Zusammen mit Melissas zwei Treffern brachte er die World Polo League mit 11:9 auf die Siegerstrasse und sicherte ihnen den Sieg.

Marc Ganzi zeigte sich angesichts der Niederlage grossmütig: "Wir hatten an diesem Wochenende eine Menge Spass. Melissa hat ein paar tolle Penalty verwandelt und Alejandro war fehlerfrei. Wir drücken die Daumen, dass unsere Handicaps unverändert bleiben und wir nächstes Jahr mit diesem konkurrenzfähigen

SNOW POLO WORLD CUP ST. MORITZ

Media Service · PR/TICULAR · Forchstrasse 55 · CH-8032 Zürich

T +41 79 684 88 53 · media@snowpolo-stmoritz.com · www.snowpolo-stmoritz.com



FLEXJET



MACKAGE



THE WORLD'S ONLY HIGH GOAL TOURNAMENT ON SNOW - ESTABLISHED 1985

26-27-28 JANUARY 2024



Team zurückkehren können. In der Zwischenzeit freuen wir uns auf ein grossartiges Mittagessen und dann auf die Berge zum Skifahren." Nach dem Spiel überreichte Stephen Alexander, Geschäftsführer von Casablanca, die Casablanca-Trophäe an eine begeisterte Melissa Ganzi.

Dann konzentrierte sich das Geschehen auf die letzten vier Teams: als nächstes traf das Team Perrier-Jouët im kleinen Finale um die Mackage Trophy auf das Team St. Moritz - Top of The World. Jonathan Tidswell-Pretorius und Niclas Johansson eröffneten die Begegnung mit fehlerfreien Versuchen, während die fünfmaligen Sieger Nacho Gonzalez und Max Charlton zusammen mit David "Pelon" Stirling mit einem Mix aus Rück- sowie Vorhand- und Luftschüssen zum Torerfolg beitrugen - eine echte Demonstration des Spielerkönnens, das bei diesem Weltklasseturnier zu sehen war.

Team St. Moritz - Top of The World, mit dem Engadiner und Gewinner der letzten beiden Jahre - Tito Gaudenzi, sicherte sich den dritten Platz und damit die Mackage Trophy mit 14:11.

Und so kam es zum mit Spannung erwarteten Finale, in dem die beiden besten Teams des Turniers aufeinandertrafen und von ihren zahlreichen Fans unterstützt wurden. Die Zuschauer, die das Team The Kusunacht Practice anfeuerten, waren ganz in weiss gekleidet und die Fans vom Team Mackage schwenkten enthusiastisch ihre Fahnen auf den sonnenverwöhnten Tribünen. Lidia Gauss, Captain des Mackage-Teams und die einzige im Turnier verbliebene Frau, eröffnete den Torreigen für Mackage, indem sie scheinbar mühelos ein Tor zwischen den Pfosten hindurch schoss, und es folgten fünf weitere 30 Yards-Tore von ihren drei Polo-Profis. Das Team The Kusunacht Practice antwortete mit sechs Toren aus der 30 Yards-Distanz, wobei der junge Brite Hugo Taylor, der erfahrene Nico San Roman und Mannschaftskapitän Eduardo Greggi stark aufspielten, sodass in der Halbzeit sechs Tore für jede Mannschaft angeschrieben wurden.

Im letzten Spielabschnitt ging es um alles, und hier zeigte sich das wahre Polo-Pedigree von Jack Hyde. Sein Vater Chris, "der Polo Professor", ein ehemaliger 10 Goal-Arena Spieler, hat das Turnier bereits sieben Mal gewonnen. Wie man so schön sagt: "Wie der Vater, so der Sohn", und Jack trat in St. Moritz selbstbewusst in die grossen Fussstapfen seines Vaters, indem er seinen beiden früheren Treffern zwei weitere aus der 50 Yard-Distanz folgen liess. Als einziger Spieler des Endspiels, der ohne Fehlschuss blieb, verdiente er sich die Auszeichnung als wertvollster Spieler redlich.

Im letzten Penaltyschiessen lieferten sich beide Teams ein Kopf-an-Kopf-Rennen. Beide Mannschaften lagen nur einen Punkt auseinander, als Nicolas San Roman zum letzten Mal für The Kusunacht Practice antrat. Doch der Ball traf nur den Pfosten, so dass das Team Mackage, das zum ersten Mal in St. Moritz teilnahm, den Sieg mit einem knappen 10:9-Ergebnis besiegelte.

«In den 39 Jahren des Turniers haben erst zwei Spielerinnen gewonnen. Das ist ein bisschen wenig, aber wir arbeiten daran», sagte Reto Gaudenzi über Lidia Gauss, die mit ihrem Sieg als zweite Frau in der Geschichte des Turniers nach Melissa Ganzi wahre «Girl Power» demonstrierte.

Lidia Gauss gewann in der Folge den Preis für den besten Patron - einen Aufenthalt von fünf Nächten im Waldorf Astoria Maldives Ithaafushi. Der Preis wurde ihr von TJ Joulak, dem General Manager des exklusiven Resorts, überreicht. Lidia erklärte begeistert: «Ich war noch nie dort, das kommt also genau richtig!»

Der Preis für den wertvollsten Spieler ging an Jack Hyde, der von FIP Präsident Piero Dillier einen Einkaufsgutschein im Wert von 2'000 Schweizer Franken der Schweizer Luxusmodekette Trois Pommes

SNOW POLO WORLD CUP ST. MORITZ

Media Service · PR/TICULAR · Forchstrasse 55 · CH-8032 Zürich

T +41 79 684 88 53 · media@snowpolo-stmoritz.com · www.snowpolo-stmoritz.com



überreicht bekam. Das «Polo Times Best Looking Pony» wurde von Herausgeber Nick Hine an Ryan Pemble seine siebenjährige neuseeländische Stute Ginny verliehen. Ryan erhielt eine massgefertigte Ponydecke und zusätzlich 200 Schweizer Franken von Evviva Polo St. Moritz für seine Pflegerin Martina Durkechova. Das Team von The Kusnacht Practice erhielt exklusive Designer-Uhren, überreicht von Bucherer 1888.

Nach drei Tagen Polo-Action auf dem zugefrorenen See an diesem einzigartigen Ort war es für alle an der Zeit, sich zu verabschieden. Das 150-köpfige Team, das so hart gearbeitet hatte, um die Veranstaltung zu einem Erfolg zu machen, die Spieler aus der ganzen Welt, die VIPs und das Publikum, die das unglaubliche Spektakel des Snow Polo World Cup St. Moritz genossen, verabschiedeten sich herzlich von alten und neuen Polofreunden.

Dieses Jahr war die Veranstaltung komplett ausverkauft, und 25.000 Zuschauer genossen drei unvergessliche. Es gilt, sich bereits jetzt den nächstjährigen Termin zu reservieren. Denn das Turnier wird noch besser werden (wenn das überhaupt möglich ist), wenn am 24., 25. und 26. Januar 2025 das 40-jährige Jubiläum des Snow Polo World Cup St. Moritz gefeiert wird...

2024 Snow Polo World Cup St. Moritz Teams:

World Polo League (16): Melissa Ganzi (0), Adrian Laplacette Jr. (6), Alejandro Novillo Astrada (7) & James Mann (3)

St. Moritz – Top Of The World (15): Jonathan Tidswell-Pretorius (0), Tito Gaudenzi (2), David 'Pelon' Stirling (8) & Niclas Johansson (0) /Pelayo Berazadi (5)

Mackage (16): Lidia Gauss (0), Jack Hyde (5), Isidro Strada (7) & Ryan Pemble (4)

Perrier-Jouët (16): Nick Van Oppen (0)/Philipp Mueller (0), Nacho Gonzalez (4), Hissam Hyder (4) & Max Charlton (6)

The Kusnacht Practice (15): Eduardo Gregghi (0), Hugo Taylor (4), Gonzalo Ferrari (7) & Nico San Roman (4)

Flexjet (16): Santos Bollini (2), Marc Ganzi (1), Martin Jauregui (6) & Nic Roldan (7)



Alle Partien können auf www.pololine.tv via Internet Live Stream geschaut werden.



Sponsoren and Partner des Snow Polo World Cup St. Moritz 2024

Team Sponsoren	Flexjet, MACKAGE, The Kusunacht Practice, Perrier-Jouët, St. Moritz & World Polo League
Offizieller Ausrüster	Casablanca
Umpire Sponsor	Maura Wasescha
Offizielle Hotels	Badrutt's Palace Hotel, Kulm Hotel St. Moritz, Kempinski Grand Hôtel des Bains, Carlton Hotel, Suvretta House, Giardino Mountain, Grace La Margna, Crystal Hotel, Steffani Hotel, Hotel Corvatsch, Hotel Laudinella, Hotel Sonne
Gastnation	Mauritius
Gast-Resort	Ithaafushi – The Private Island by Waldorf Astoria
Offizielle Restaurants	Chesa Veglia/Polo Bar, Paradiso, Kulm Country Club, HATO
Offizielles Partner-Hotel Zürich	Hotel Schweizerhof
Trophy Sponsoren	St. Moritz, CentraLab, Casablanca, Flexjet, Ithaafushi – The Private Island by Waldorf Astoria, Bucherer 1888
Helm Sponsor	St. Moritz
Official Car	Kessel/Maserati
Sponsoren	Maura Wasescha, Kessel/Maserati, Pernod Ricard Swiss, Sprüngli, Chopfab Boxer, Trois Pommes
VIP Catering	GAMMACATERING
Offizielle Lieferanten	Champagne Perrier-Jouët, Oona Caviar, Cecchetto, Mitscho's Cigars, Sprüngli, acqua ORSINI, Chopfab Boxer, Villa Sandi, Royal Salute
Aussteller	Casablanca, Maura Wasescha, Casino St. Moritz, Ender Sport St. Moritz, Kessel/Maserati, Caviarlieri Switzerland, Villa Sandi, Ithaafushi – The Private Maldives Island, Die Weltwoche, Flexjet, Etica, MyAlpChalet, Mauritius, MACKAGE
Medical Partner	Klinik Gut
Official Lab Partner	CentraLab
Publikums-Catering	Crystal Hotel, Madame Sum, AlpenFood Catering, azado, Giardino Mountain, Pop-up on the Ice by R.C. Concepts



THE WORLD'S ONLY HIGH GOAL TOURNAMENT ON SNOW - ESTABLISHED 1985

26-27-28 JANUARY 2024



Supporter	Engadin, Gemeinde St. Moritz, Kanton Graubünden, St. Moritz, Lyceum Alpinum Zuoz, O. Christoffel AG, Blasto
Host Club	Evviva Polo Club St. Moritz
Partner Club	Polo Park & Country Club Zürich
Specialised Horse Clinic	HANSEKLINIK FÜR PFERDE
Official Snow Polo Magazin Publisher	The Polo Magazine, Polo Times
Weltweite Live-Übertragung	PoloLine.TV
Media Partner	The Polo Magazine, Polo International, Le Grand Mag, Polo Times, Polo&Luxury Magazine, good style mag, Polo & Lifestyle The London Magazine, La Polo, Excellence Magazine Luxury, Die Weltwoche, Falstaff, Falstaff TRAVEL, CNBC, PoloLine.TV, ALPSTYLE

Snow Polo und die Evviva Polo St. Moritz AG

Polo auf Schnee wurde als Weltpremiere erstmals 1985 in St. Moritz gespielt. Seither steht St. Moritz am letzten Januarwochenende immer im Zeichen des Snow Polo World Cups. 2014 haben bekannte Exponenten der Schweizer Polo Szene die Evviva Polo St. Moritz AG gegründet und mit der Gemeinde St. Moritz einen langjährigen Vertrag geschlossen, um so die Fortführung des Snow Polo World Cup St. Moritz nachhaltig zu sichern. Der Verwaltungsrat setzt sich zusammen aus Dr. Piero Dillier (Präsident), Reto Gaudenzi (Gründer, Vizepräsident und CEO) und Arndt Küchel. CFO ist Jürg Reinger. Durchgeführt wird das Turnier in enger Zusammenarbeit mit einem eingespielten Team der See-Infra AG und diversen weiteren lokalen und regionalen Partnern. Weitere Infos unter www.snowpolo-stmoritz.com

Hinweis an die Medienschaffenden

Die Online-Akkreditierung für das Turnier 2024 ist geöffnet. Registrieren Sie sich bitte unter <https://www.snowpolo-stmoritz.com/about/accreditation/>

Medienstelle Snow Polo World Cup St. Moritz

Katja Grauwiler +41 79 684 88 53 media@snowpolo-stmoritz.com

Evviva Polo St. Moritz AG

Reto Gaudenzi +41 79 774 38 27 reto.gaudenzi@snowpolo-stmoritz.com
 Jürg Reinger +41 79 402 92 75 juerg.reinger@snowpolo-stmoritz.com

SNOW POLO WORLD CUP ST. MORITZ

Media Service · PR/TICULAR · Forchstrasse 55 · CH-8032 Zürich

T +41 79 684 88 53 · media@snowpolo-stmoritz.com · www.snowpolo-stmoritz.com